
Tato stránka nabízí zjednodušené informace ve SNADNÉM ČTENÍ:  
  

Co dělá Ministerstvo obrany?  

Ministerstvo obrany je úřad.   

Stará se hlavně o obranu České republiky.  A 

to hlavně před nepřítelem, který by  

ohrožoval naší zemi.   

Nepřítelem může být například cizí stát nebo teroristé.   

  

Pomáhá lidem při katastrofách.   

Například při povodních.   

K tomu má především Armádu České republiky, 

Vojenské zpravodajství a Vojenskou policii.  

Ministerstvo obrany spolupracuje s dalšími úřady a 

organizacemi při obraně státu.   

  

Podílí se na tvorbě obranné politiky našeho státu.   

To znamená, že připravuje plány obrany.   

To jsou dokumenty, kterými se armáda řídí.  

  

Připravuje a organizuje mobilizaci armády.  To 

je povolání občanů k obraně státu v případě 

ohrožení nebo války.   

Vede seznam občanů, kteří mají brannou povinnost.  

To znamená povinnost bránit naší zemi.   

Tu mají všichni zdravotně způsobilí občané ve věku 

od 18 do 60 let.  

  

Spolupracuje s ostatními armádami států Evropské 

Unie. Spolupracuje také s členskými státy 

mezinárodní organizace, která se jmenuje NATO.   



  

Jak nám můžete napsat?  

Pokud se chcete na něco zeptat Ministerstva obrany, můžete využít tyto 

kontakty:  

  

 Ministerstvo obrany České republiky  

Tychonova 221/1  

160 00 Praha 6 - Hradčany  

  e-mail: epodatelna@mo.gov.cz 

Pokud se chcete na něco zeptat armády, můžete využít tyto kontakty:  

  

 

 Generální štáb   

Armády České republiky  

Vítězné náměstí 1500/5  

160 01 Praha 6 – Dejvice  

  

e-mail: kangs@mo.gov.cz  

  

Zeptat se můžete i podle zákona č. 106/1999 Sb.   

Napsat můžete například:   

„Já se na základě zákona č. 106/1999Sb. ptám, kolik má Ministerstvo obrany 

zaměstnanců.“  

Na Váš dotaz Vám pak musíme odpovědět do 30 dnů.   

  

  

  

  



Co nabízíme veřejnosti?  

S Armádou ČR se můžete setkat na různých akcích.   

To jsou například výstavy, soutěže, dny otevřených dveří.   

Jsou pro všechny věkové skupiny.  

Kdo se chce s vojáky potkat naživo, může přijít například na tyto akce:  

  
Tankový den  Cihelna  

 
 

Den pozemních sil Bahna  Den otevřených dveří  

 
 

Dny NATO a Dny vzdušných sil  Army den v Atriu Flora  

  

O konání těchto akcí se vždy dozvíte předem na www.mo.gov.cz, sociálních 

sítích Facebook, X, Instagram a YouTube.   

Dozvíte se o nich také z médií nebo reklam.  

  

  

    
  
  
  
  
  
  
  

  

  

http://www.army.cz/
https://mocr.mo.gov.cz/informacni-servis/site/dalsi-informacni-kanaly-ministerstva-obrany-53920/
https://www.facebook.com/MinisterstvoobranyCeskerepubliky/
https://twitter.com/ObranaTweetuje
https://mocr.mo.gov.cz/informacni-servis/site/dalsi-informacni-kanaly-ministerstva-obrany-53920/
https://twitter.com/ObranaTweetuje
https://www.instagram.com/czech_defence/
https://mocr.mo.gov.cz/informacni-servis/site/dalsi-informacni-kanaly-ministerstva-obrany-53920/
https://www.instagram.com/czech_defence/
https://mocr.mo.gov.cz/informacni-servis/site/dalsi-informacni-kanaly-ministerstva-obrany-53920/
https://www.youtube.com/tvarmycz


    

Zajímavá videa například ze cvičení 

pouštíme na kanálu YouTube.   

Najdete je zde:  

https://www.youtube.com/@tvarmycz  

  

  

Pro školáky máme projekt POKOS 

(Příprava občanů k obraně státu).  Děti se 

setkají s vojáky a prohlédnou si moderní 

techniku.   

Například tanky, vozidla, nebo zbraně. 

Dozvědí se také, proč je důležité mít armádu.  

  

Zajímá vás vojenská historie?   

Navštivte armádní muzeum v Praze na 

Žižkově.   

Vstup je zdarma.    

Výstava určitě upoutá i malé návštěvníky. 

Konají se zde i pravidelné výstavy k 

důležitým výročím.   

Najdete ho zde: 

https://www.vhu.cz/muzea/zakladniinformace-

o-am-zizkov/   
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